



Styremøte 12.08.2024

kl.18:30/Klubbhus

Møtt: Ellen H. Tangen, Elin Dalum Randen, Aasne Olsen, Monica Hagen, Jane E. Skar,

Meldt forfall: Beathe Nes, Torill Moe, Kari-Mette Bergendahl

Referent: Elin Dalum Randen

Sak 75/24 Kurs

Igangsatte kurs:

Valpekurs – utvides med flere antall plasser (minimum 8 stk, og da settes hjelpeinstruktør etc. inn) , unghundkurs, sesongkurs med Hilde U.Marthinsen i LP, sesongkurs i AG med Ragnar, sesongkurs i RL med Magni Stenen, Smakebitkurs, Rallylydighet FCI-kurs, Forelesning og kurs i prestasjonspsykologi med Eva Marie Wergård,

Valp kan være klart til påmelding ila sommeren, unghundkurs likedan.

Resten av kursene trenger ikke å kjøres før til høst.

Avlyste kurs:

Handlerkurs med Ingerid Moe og Kjetil André Holmen Skalstad. Vi prøver kanskje igjen til vinteren!

Skal man betale hallavgift når man deltar på sesongkurs?

Hallavgift er inkl. i alle kurs i regi av klubben.

Skal man trene i hallen/benytt seg av klubbens utstyr ellers, må man være medlem i klubben og betale hallavgift.

Vi planlegger flere valpekurs- og unghundkurs, samt hverdagslydighetskurs og bronsemerkekurs.

Vi ser viktigheten av å ha tilbud for de ferske, de som ikke konkurrerer, så vel som de som konkurrerer.

Sak 76/24 Arbeidsfordeling innad i styret

Hvem gjør hva?

Leder (Ellen) – ansvar for hovedmail (kontakt@lbhk.no), ledermail, videredistribuering av e-poster. Hun tar seg av kommunikasjon med instruktører og gruppeledere, skriver innkallinger til styremøte, og er back-up på Studieforbundet. Hun hopper inn der det er behov.

Nestleder – skriver referat, backer kurs- og stevnekoordinator, kjøper inn rosetter, kjøp av evt. gaver (Trofè og Gata), hovedansvar for Studieforbundet, styrer klubbens FacebookB-side, er back-up på hjemmeside. Backer ellers opp der det er behov.

Kasserer (Torill) – hun har det totale ansvaret for alt som har med økonomi å gjøre. Budsjett, regnskap, betaling av regninger, med mer. Kantall (regnskapsfirma) er avsluttet da Torill er statsautorisert regnskapsfører.

Kurs -og stevnekoordinator (Jane) – ansvar for koordinering for kurs- og stevner. Jane delegerer til Ellen og Elin. Jane oppdaterer hjemmeside.

Spons -og samarbeid (Aasne) – kontakter bedrifter for forespørsel om spons i 2025. Har pr. i dag sendt ut ca. 50 e-poster med forespørsler, men få har svart.

Vi har fått inn/får inn flere nye sponsorer. Aasne lager en tråd på gruppeleder-siden, slik at både vi og gruppelederne har oversikt over hvilke bedrifter som er spurt. På den måten unngår vi å «slite på» de som er så snille og sponser oss.

Styret fordeler disse premiene på gruppene.

Hallen, hallavgift (Monica) – har ansvar for hallen, hallavgift, bytte koder på hall og klubbhus, hovedansvar for Kodegruppe LBHK på Facebook, og hjelper ellers til ved behov.

Kari-Mette – er ikke tilstede i dag og får ikke svart. Går videre til neste møte.

Beathe – hjelper Aasne med spons og samarbeid.

Terje – webmaster

Rune – vaktmester

Sak videreføres til neste møte da listen er ufullstendig og flere ikke kunne møte i dag. Behov for å fordele mer ansvar.

Styret vedtar at fast referent er Elin fra nå.

Annet:

Flere styremedlemmer opplever å få meldinger på messenger både sent og tidlig, og om ting som egentlig ikke haster. For noen oppleves dette som belastende, da man ikke ønsker å være tilgjengelig 24/7.

Ellen informerer i instruktør og gruppeleder-gruppen om at alle oppfordres til å benytte seg av e-post dersom ting ikke haster. Jane sender ut linker til kurs, til gruppeledere og instruktører med messenger. Dette må være greit.

Sak til instruktør og gruppeledermøte:

De må følge med inne på check-in selv ift. avlysning osv. På denne måten kan vi lette arbeidsbyrden til kurs- og stevnekoordinator litt. Alle skal få opplæring i check-in og Studieforbundet.

Vi må finne en dato, og oppfordre til å sende inn saker til agenda!

Sak går videre til neste møte.

Sak 77/24 Manglende valgkomite

Hva gjør vi?

Nå begynner det å haste litt. Høsten går fort, og vi skal avholde årsmøte innen 1. mars 2025. Vi må spørre folk direkte. Elin forfatter en fellesmail til alle medlemmer, og den sendes ut innen 13.08.2024.

Ny utgave av Labben skal også ut, der kan vi og legge inn sak om valgkomite.

Styret kan ikke selv finne kandidater til styreverv. En valgkomite skal jobbe uavhengig av styret.

Status på valg 2025:

Leder – 2 år, ikke på valg.

Nestleder – 2 år, på valg. Elin tar ikke gjenvalg.

Styremedlem 1 – 2 år, på valg. Monica tar ikke gjenvalg.

Kasserer – sitter nå på resterende 1 år, på valg i 2025. Torill svarer på om hun tar gjenvalg, 2 år, på neste styremøte.

Styremedlem 2 – 1 år, på valg (Aasne. Er ikke sikker på om hun kan ta gjenvalg).

Styremedlem 3 – 2 år, ikke på valg (Kari-Mette).

Vara 1 år – Jane, tar gjenvalg?

Vara 1 år – Beathe, tar gjenvalg?

Sak 78/24 Lillehammer Hundefestival 2024

Arrangementskomiteen har ikke hatt møte enda. Dermed er det feil av styret å evaluere festivalen før de har gått igjennom erfaringer og regnskap selv.

Møtet er satt til starten av september.

Foreløpig regnskap viser imidlertid at festivalen har gått med overskudd.

Styret er imponert over arbeidet og innsatsen til alle som har bidratt til at festivalen ble vellykket! Vi har mottatt mange hyggelige tilbakemeldinger, og folk koste seg.

Saken går videre til neste møte.

Sak 79/24 Regnskapsoversikt for klubben

Gjennomgang.

Kasserer har lagt frem regnskap for styret. Styret ønsker en gjennomgang med kasserer til stedet. Saken går videre til neste møte.

Sak 80/24 Medlemsmøte

Vi har fått forespørsel om Power Dog Fysio og Rehab v/Anastasiia Sheshtova kan komme og holde foredrag, og evt. ta noen konsultasjoner i forbindelse med et medlemsmøte. Foredraget kan handle om oppvarming, styrketrening/rehab, nedjogg, anatomi etc.

Elin melder seg inhabil i denne saken pga. personlig relasjon og kundeforhold. Styret ellers sier ja til foredrag og eventuelle behandlinger på et medlemsmøte.

Det foreslås også at vi kan kombinere et slikt møte med salg av bruk hundeutstyr, naturstiløype med hund/rebusløp, lotteri eller liknende.

Vi setter opp en forslagsboks på medlemsdagen, der man kan levere ideer og innspill om aktiviteter, kurs, trening, sosialt også videre.

Elin spør Power Dog Fysio & Rehab om hvilken dato som passer. Styret ytrer ønske om at vi setter av tid på en lørdag mellom klokka 11-14/15.

Vi unngår uke 41, da Innlandet har høstferie da.

Sak 81/24 Gruppeledere

Gruppelederne i Lillehammer Brukshundklubb har en svært viktig jobb, ift. at de planlegger stevner, fellestreninger og andre aktiviteter for gruppene sine.

Vi ser oss imidlertid nødt til å sette noen minimumskrav:

Personer som skal være gruppeledere må kunne bruke klubbens plattformer og programmer (PC), etter å ha fått opplæring. Dette vil si Check-in, Studieforbundet, Facebook, samt Word og Excel, eller tilsvarende.

Ellers er det påkrevd at alle følger klubbens regler, holder kontakt opp mot styret, er imøtekommende ovenfor både nye og gamle medlemmer, samt leverer budsjett og regnskap for gruppene.

Det er hensiktsmessig at gruppeledere også deltar på fellestreninger, slik at de kan være med på å bygge en god kultur i gruppen sin.

Styret er klare på at vi ikke vil kreve for mye, men at vi må ha noen skrevne retningslinjer.

Vi har også gruppeleder-veileder, den ligger under filer i gruppeleder-gruppen. Må denne revideres?

Sak 82/24 Forespørsel om å avholde NKK-Instruktørkurs Trinn 2 - LP

Styret har mottatt forslag på nytt NKK-Instruktørkurs, Trinn 2 – LP, med Hilde U. Marthinsen som instruktør (mangler eksaminator her).

Styret stiller seg positive til kurs, men ønsker det skal være både trinn 1 (grunnutdanning) og trinn 2 LP, og at det skal være åpent for alle.

Kurset må bære seg økonomisk, legges ut via NKK. Forslagsstiller må organisere, og skaffe eksaminator.

Styret ønsker at kurset avholdes våren 2025.

Ellen svarer forslagsstiller.

Sak 83/24 Søknad om dekning av kursavgift

Randi Krokan søker om dekning av kursavgift som instruktør i spesialsøk. Hun foreslår at hun binder seg for 2 kurs i etterkant, og dekker reise og opphold selv.

Kursavgiften er på 18.000,-

Styret trenger mer informasjon om hva denne instruktørutdanningen innebærer. Er det noe som vil komme klubben og dens medlemmer til gode, utover kurs?

Kasserer søker opp i gamle saker for å se tidligere praksis.

Saken går videre til neste møte.

Ellen snakker med kasserer, og gir tilbakemelding til Randi vedr. mer info.

Sak 84/24 Opprettelse av offisielt styreverv kurs og stevnekoordinator

Det er tidkrevende å være kurs- og stevnekoordinator i Lillehammer Brukshundklubb.

Nestleder ønsker at vi oppretter et offisielt styreverv, som honoreres med enten 4700kr/året (som leder), eller 5000kr/året (som vaktmester), grunnet arbeidsmengde og tilgjengelighet.

Styret vedtar å honorere kurs- og stevnekoordinator med 5000kr for 2024, men saken må opp på årsmøtet i 2025 for et permanent vedtak.

Sak 85/24 Gulvet i hallen

Det stilles spørsmål om luftkvalitet i hallen, og om gulvet har med det å gjøre.

På sommeren har vi ikke varmen stående på, dermed vil det bli mer fukt i hallen enn på vinteren. Vi bruker også vaskemaskinen på sommerstid, den legger igjen en del fukt som må fordampe.

Styret anmoder alle om å åpne dører og port, og lufte skikkelig når de trener.

Vaktmester følger opp avfukter, men følger ekstra med på om andre tiltak må gjøres.

Ellen sender ut melding til gruppeledere og instruktører om at det må luftes godt på sommerstid.

Sak 86/24 Innkjøp av regelverk for klubbens grener

Forespørsel på om klubben kan kjøpe inn regelverk for alle klubbens grener. Dette bør være tilgjengelig i hallen.

Vi printer ut alle regelverk, og setter i permer i hallen. Ellen ordner.

Sak 87/24 Revidering av vaskehjul – ringtrening og kreativ lydighet

Det foreslås å slå kreativ lydighet sammen med ringtreningsgruppa da disse gruppene er såpass små at det blir mye på de få som er med på vask.

Vedtast av styret. Elin har allerede snakket med gruppeleder i kreativ lydighet, og hun stilte seg positiv til dette.

Ringtrening og kreativ lydighet har dermed ansvaret for vask av hall og klubbhus i januar og juli.

Sak 88/24 Stevner for 2025

Hvilke stevner skal vi ha i 2025?

Stevner må søkes om til NKK innen 31.oktober.

Jane sender inn felles søknad, og koordinerer.

Gruppeledere oppfordres til å finne datoer og starte booking av dommere.

NB: sjekk med andre gruppeledere/Jane at noe ikke krasjer, med tanke på bruk av klubbens områder.

Ellen informerer i Instruktør og gruppeleder-gruppa.

Sak 89/ 24 Sponsing

Status:

De vi reklamerer for på hjemmesiden vår er riktige. Flere må være med å bidra i jakten på sponsorer og samarbeidspartnere for 2024/2025.

Aasne blir med på gruppeledermøte for å snakke om temaet.

Aasne har sendt ut ca. 50 e-poster til ulike bedrifter, men bare noen få har svart.

Saken går videre til gruppeledermøte.

Sak 90/24 Oppmøte på dugnader

Det er for få som møter opp på dugnader. Dette resulterer i slitasje på de som gang på gang stiller opp for at vi skal få holde stevner, delta, og trene.

Noen krever og krever, men stiller ikke opp selv.

Hvorfor er det slik, og hva kan vi gjøre?

Pr. i dag trener vi mye for oss selv, og i små grupper. Vi mangler kanskje fellesskapsfølelsen som følge av at vi spres så mye utover, og sjelden sees?

Styret tror at vi må få opp engasjementet i gruppene. Hvordan skal vi få til det?

Saken går videre til gruppeledermøte.

Sak 91/24 Eventuelt

1) Styret har mottatt melding om at gruppeledere i AG trekker seg fra 07.08.2024. Gruppen står pr. i dag uten gruppeledere.

Som nevnt i forrige sak må vi få opp engasjement i gruppene.

Det er bekymringsverdig at vi snart ikke har gruppeledere.

Hvorfor har vi ikke det? Får de for mye ansvar? Mangler de goder?

2) Lillehammer Brukshundklubb er en ganske så konkurranserettet klubb nå. Trenger vi flere tilbud for de som ikke konkurrerer?

Vi må engasjere medlemmene, drive dugnad, dra i samme retning, få med flest mulig!

Hvordan får vi medlemmene til å bli?

Er det aktuelt å lage turgruppe? Det har eksistert i klubben tidligere, og folk deltok.

Hvordan få felleskap når vi er spredt hele tiden?

Hvordan lage et felleskap?

Styret må sette seg ned for å se på drift av klubben og regnskap.

Alle priser i samfunnet økes, og vi må sikre klubben for fremtiden.

Aasne foreslår en 5-årsplan der vi har fokus på å få med ulike grupper år for år.

Styret sender ut spørreskjema på e-post til alle medlemmer.

3) Det blir NY I KLUBBEN-KVELD 19.AUGUST 2024, klokka 18:00 i KLUBBHUSET, v/Elin. Informasjon om hvordan bli medlem, treningstilbud, kurs, klubbens kanaler, booking i TimeTree, hall og hallavgift, omvisning med mer!

Møtet slutt ca. 21:00.

Neste styremøte: 9.september 2024, klokka 18:00 i klubbhuset.